
Z A P I S 

9. seje Komisije za delo s članicami Gasilske zveze Slovenska Bistrica, ki je potekala  v 
sredo, 22. februarja 2017 s pričetkom  ob 18. uri v sejni sobi GZ Slovenska Bistrica v 
Laporju.

PRISOTNE:  Zlatka Smrekar, Milka Korošec, Marjana Furman, Vera Veber, Sonja Ekart, 
Karmen G. Hrastnik, Mojca Ačko, Sanja Ferk, Katja Janžič in Jožica Pečovnik

DNEVNI RED:
1. Otvoritev in pozdrav
2. Pregled in potrditev zapisnika zadnje seje
3. Plan dela za leto 2017
4. Poročilo posveta članic GZS v Izoli
5. Razno

K tč. 1)
Predsednica Komisije za delo s članicami GZ Sl. Bistrica Jožica Pečovnik pozdravi vse 
prisotne in predlaga potrditev podanega dnevnega reda. 
Dnevni red je bil soglasno potrjen.

K tč. 2)
Pregledan in soglasno potrjen je bil zapisnik zadnje seje  Komisije za članice v lanskem letu.

K tč. 3)
Plan dela za leto 2017 je naslednji:
- Srečanje članic Gasilske zveze Slovenska Bistrica
- Srečanje članic Podravske regije, (datum je že znan, 1. julij 2017,  GZ Kidričevo, PGD 

Jablane)
- Srečanje veterank Podravske regije
- Sklicevanje rednih sej (2 do 3 seje)
- Udeleževanje sej na nivoju podravske regije
- Posvet članic Podravske regije
- Posvet članic GZ Slovenije (Dobrna)
- Izobraževanje članic
- Udeležba na Florjanovi maši

K tč. 4)
Posveta na nivoju GZ Slovenije, ki je potekalo 19. in 20. novembra v Izoli sta se udeležili 
Jožica Pečovnik in Zvezdana Fošt. Poročilo o posvetu je podala predsednica Komisije za 
članice Jožica Pečovnik. Poročala je o poteku posveta,  katere teme so se obravnavale oz. 
pove, da so predavanja potekala  na temo gasilstva. Organizirane so  bile različne delavnice, 
na katerih sta bili udeleženki tudi prisotni  ter prikazane  nekatere praktične vaje. Pove tudi, 
da so se soočale s prostorsko stisko. Iz tega vidika bo  letošnji posvet članic GZ Slovenije  v 
kraju Dobrna.

K tč. 5)
- Srečanje članic GZ Slovenska Bistrica  

Srečanje članic GZ Sl. Bistrica bo letos organiziralo PGD Tinje, kar je bilo predhodno 
dogovorjeno med Anico Capl, predstavnico članic PGD Tinje in predsednico Jožico 



Pečovnik. Prisotne smo se z navedenim strinjale ter predlagale možen termin srečanja 
za 13. ali 20. maj 2017.

-  Srečanje članic ob koncu leta
V mesecu decembru 2016 je bilo srečanje odpovedano zaradi premalo prijavljenih 
članic, čeprav je bil s strani predsednice Jožice Pečovnik  že rezerviran termin, prav 
tako  lokacija. V zvezi s tem,  je bil podan s strani Mojce Ačko in Karmen G.Hrastnik, 
predlog, da  za letošnji zaključek predsednica Jožica Pečovnik  brez vnaprejšnjega 
obveščanja članic, sama  predlaga dva termina in izbere lokacijo ter kasneje na osnovi 
zbranih prijav (kjer bo večje število prijavljenih) rezervira termin in lokacijo.
Prav tako je podala kritiko glede povratnih sporočil oz. prosila, da v bodoče na vsako 
sms sporočilo odgovorimo, kajti obveščanje o dogodkih v večini primerov poteka na 
osnovi sms sporočil oz. elektronsko. Le-tako bo sigurna, da smo vse obveščene. 

Zapisala:
Marjana Furman                                                    Predsednica za delo s članicami GZ

Jožica  Pečovnik


